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Protokół Nr VIII/R/2024 
z Sesji Rady Gminy Lesznowola 

w dniu 28 listopada 2024 r. 
 
 
1. Przewodniczący RG Ł. Grochala otworzył VIII Sesję Rady Gminy Lesznowola. Obrady 
rozpoczęto 28 listopada 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 16:30 tego samego 
dnia. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 
Obecni: 
1. Grzegorz ADAMIAK 
2. Wojciech ADYNOWSKI 
3. Sylwester AUGUSTYNIAK 
4. Konrad BOROWSKI 
5. Małgorzata BRZEZIŃSKA 
6. Edyta BRZOSTOWSKA 
7. Jacek DZIEDZIC 
8. Tomasz FILIPOWICZ 
9. Łukasz GROCHALA 
10. Dorota HYŻY 
11. Izabela IGNACAK 
12. Marcin KANIA 
13. Krzysztof KLIMASZEWSKI 
14. Bożenna KORLAK 
15. Magdalena ŁAPIŃSKA 
16. Agnieszka MURANOWICZ 
17. Paweł OLKOWSKI 
18. Agnieszka SOLA-MANOWSKA 
19. Bartłomiej SOSZYŃSKI 
20. Konrad TKACZYK 
21. Robert TYSZEK 
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala stwierdził, iż w obradach uczestniczy 21 Radnych,  
co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista stanowi 
jak wyżej/. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż materiały dotyczące sesji wraz  
z porządkiem zostały przekazane Radnym do wiadomości w terminie określonym  
w Statucie Gminy Lesznowola. 
2/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie VIII Sesji Rady Gminy Lesznowola. 



2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lesznowola w okresie między sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Gminy Lesznowola w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2024, 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2024-2034, 
c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
e) obniżenia ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę obliczenia podatku rolnego  

na obszarze gminy w 2025 r., 
f) odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których znajduje 

się domek letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe, 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
od właścicieli nieruchomości, ustalenia stawek tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej 
stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego 
na nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe, 

h) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębu KPGO Mysiadło zatwierdzonego uchwałą  
Nr 638/XLVII/2014 Rady Gminy Lesznowola z dnia 12 listopada 2014 r., 

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Lesznowola dla części obrębów: Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska, 

j) zmiany uchwały w sprawie współdziałania z Samorządem Województwa 
Mazowieckiego, 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym zabudowanej nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków numerem 1/248, położonej w obrębie 
KPGO Mysiadło, 

l) wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288,  
o powierzchni 2 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło, 

m)wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu 
części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288,  
o powierzchni 8 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło, 

n) uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Lesznowola z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2025, 

o) uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lesznowoli, 
p) nadania nazwy ul. Bazyliowa – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Podolszyn, 
r) nadania nazwy ul. Leniwca – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Lesznowola, 
s) uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Lesznowola, 
t) przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej, 
u) rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zamieniu. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lesznowola za rok szkolny 
2023/2024. 

7. Przyjęcie protokołu Nr VII/R/2024 z dnia 24 października 2024 roku. 
8. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Lesznowola o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 
9. Sprawy różne. 



10. Zamknięcie VIII Sesji Rady Gminy Lesznowola. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z pytaniem, czy są jakieś wnioski lub uwagi 
do proponowanego porządku posiedzenia. 
4/ Radny P. Olkowski wnioskuje o zdjęcie z porządku posiedzenia:  
a) pkt. 5u: projekt uchwały RG w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Szkoły Podstawowej w Zamieniu – w opinii Radnego P. Olkowskiego, Komisja Skarg 
Wniosków i Petycji nie była w stanie zająć się należycie rozpatrzeniem sprawy, gdyż 
w omawianej sprawie działania organu prowadzącego wykraczają poza ramy prawne. 
Jedynym organem mogącym wszcząć kontrolę i zająć stanowisko w tej kwestii jest 
Kuratorium Oświaty i w tej sytuacji dochodzi do sporu kompetencyjnego.   

b) pkt. 5t: projekt uchwały RG w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej –  
w opinii Radnego P. Olkowskiego Komisja Rewizyjna nie była w stanie zająć się 
należycie rozpatrzeniem sprawy, gdyż jej członkowie nie otrzymali wszystkich 
niezbędnych dokumentów, które pozwoliłyby na jej ocenę. 

5/ W dyskusji wzięli udział Radni: Paweł OLKOWSKI, Bożenna KORLAK, Tomasz 
FILIPOWICZ, Wojciech ADYNOWSKI, oraz Wójt Marta Natalia Maciejak, Z-ca Wójta Anna 
Pogorzelska oraz Radca Prawny Jacek Nieścior. 
6/ Z-ca Wójta A. Pogorzelska poinformowała, iż skarga została przekazana zgodnie  
z właściwością do Komisji Skarg Wniosków i Petycji właśnie przez organ nadzorczy, czyli 
Kuratorium Oświaty, ponieważ była to skarga na kierownika jednostki organizacyjnej.  
7/ Wójt M.N. Maciejak poinformowała, iż podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Państwo 
Radni mogli zadawać wszelkie możliwe pytania, a także wystąpić o dodatkowe informacje 
czy dokumenty w tej sprawie.  
8/ Radca prawny J. Nieścior zwrócił uwagę, iż jesteśmy zobligowani do tego, aby Rada 
Gminy ustosunkowała się do pisma Regionalnej Izby Obrachunkowej, oraz udzieliła 
odpowiedzi jakie stanowisko zostało podjęte w tej sprawie w ciągu 30 dni.  
9/ Głosami: ZA: 7, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy nie przyjęła wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 5u: „projekt 
uchwały RG w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 
w Zamieniu”.  
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
PRZECIW (11) 
Grzegorz ADAMIAK, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, 
Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Agnieszka MURANOWICZ, 
Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK 
WSTRZYMUJE SIĘ (3) 
Wojciech ADYNOWSKI, Magdalena ŁAPIŃSKA, Robert TYSZEK 
10/ Głosami: ZA: 7, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy nie przyjęła wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad ppkt. 5t: „projekt 
uchwały RG w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej”. 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
PRZECIW (14) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 



Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
11/ Głosami: ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła porządek posiedzenia. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lesznowola w okresie między 
sesjami. 
1/ Sprawę przedstawili: Przewodniczący RG Ł. Grochala i Wójt M.N. Maciejak. Wójt  
M.N. Maciejak przedstawiła sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Lesznowola  
w okresie między sesjami, tj. od 24 października 2024 r. do 26 listopada 2024 r. 
 
Przewodniczący RG Ł. Grochala zarządził 15 minutową przerwę w obradach, zwołując 
jednocześnie nadzwyczajne posiedzenie Komisji Polityki Gospodarczej. 
Po przerwie Przewodniczący RG Ł. Grochala wznowił obrady. 
 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż Sołtysi, mieszkańcy, goście, oraz 
wszystkie osoby uczestniczące w obradach Sesji Rady Gminy Lesznowola, mogą zabrać 
głos w sprawach dotyczących projektów uchwał RG, które są zawarte w porządku Sesji 
przed rozpoczęciem ich procedowania przez Radnych. 
2/ Mieszkaniec Lesznowoli zwrócił się z pytaniem czy autobusy szkolne dowożące dzieci  
do szkół nadal będą bezpłatne, czy zostanie wprowadzony abonament. Mieszkaniec 
poprosił również o przedstawienie stanowiska w sprawie lodowiska. 
3/ Z-ca Wójta A. Pogorzelska, w odpowiedzi na powyższe poinformowała, iż na chwilę 
obecną obowiązuje aktualny przetarg i dzieci dowożone są do szkół w ramach obowiązku 
ustawowego. W przestrzeni publicznej pojawiła się dyskusja w tej kwestii, ponieważ gmina 
nie ma obowiązku bezpłatnego dowożenia dzieci które nie mieszczą się w limitach 
odległościowych, jednak na tą chwilę nie toczyły się żadne rozmowy i nie zostały podjęte 
żadne decyzje w tej sprawie. 
4/ Przedstawicielka rodziców ze szkoły podstawowej w Zamieniu, w odniesieniu do pkt. 5u 
dotyczącego projektu uchwały RG w sprawie skargi na działalność Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Zamieniu, przedstawiła stanowisko w przedmiotowej sprawie. 
5/ Mieszkaniec gminy zwrócił się do Państwa Radnych z prośbą o wstrzymanie się  
z podnoszeniem podatków, szczególnie podatku od nieruchomości związanych  
z prowadzeniem działalności gospodarczej. Mieszkaniec uważa, iż podatki w gminie 
Lesznowola już teraz są wysokie w porównaniu z gminami sąsiednimi i boi się,  
że firmy zaczną być niewypłacalne co w konsekwencji będzie wiązało się z ich zamykaniem. 
6/ Radny W. Adynowski wnioskuje o zmianę kolejności porządku obrad i rozpoczęcie 
procedowania bloku uchwał od pkt. 5u, czyli projektu uchwały RG w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zamieniu. 
7/ Przewodniczący RG Ł. Grochala wnioskuje o przesunięcie na początek obrad również 
pkt. 5t, czyli projektu uchwały RG w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej. 



8/ Głosami: ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wnioski o zmianę kolejności porządku obrad Rady Gminy Lesznowola. 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Tomasz 
FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie rozpatrzenia skargi  
na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zamieniu. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż wszystkie projekty uchwał Rady Gminy 
wraz z uzasadnieniami zostały przekazane Radnym w materiałach na Sesję, natomiast 
mieszkańcy mogli zapoznać się z projektami uchwał RG na stronie lesznowola.esesja.pl. 
2/ Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zamieniu Michał Doliński przedstawił swoje stanowisko 
w przedmiotowej sprawie. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej KSWiP RG  
o przedstawienie opinii KSWiP w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
4/ Przewodnicząca KSWiP A. Sola-Manowska poinformowała, iż KSWiP RG uznała skargę 
za zasadną. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zamieniu i zaproponował dyskusję 
nad przedmiotowym projektem uchwały. 
6/ W dyskusji wzięli udział Radni: Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Bożenna KORLAK, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Sylwester AUGUSTYNIAK, Paweł 
OLKOWSKI, Marcin KANIA, Grzegorz ADAMIAK oraz Z-ca Wójta Anna Pogorzelska, Wójt 
Marta Natalia Maciejak i Radca prawny Jacek Nieścior. 
7/ Głosami: ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 102/VIII/2024 w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej w Zamieniu.  
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Grzegorz ADAMIAK, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, 
Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Agnieszka MURANOWICZ, 
Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK 
PRZECIW (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Wojciech ADYNOWSKI, Magdalena ŁAPIŃSKA, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji 
Rewizyjnej. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej RG o przedstawienie opinii KR w sprawie ww. projektu uchwały RG. 



2/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG G. Adamiak poinformował, iż Komisja Rewizyjna 
uznała anonimowe zawiadomienia za bezzasadne.  
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie przyjęcia 
stanowiska Komisji Rewizyjnej i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem 
uchwały. 
4/ W dyskusji wzięli udział Radni: Tomasz FILIPOWICZ, Bożenna KORLAK, Agnieszka 
MURANOWICZ, Konrad TKACZYK oraz Wójt Marta Natalia Maciejak i Radca Prawny Jacek 
Nieścior. 
5/ Głosami: ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 103/VIII/2024 w sprawie przyjęcia stanowiska 
Komisji Rewizyjnej. 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad 
TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (5) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, 
Paweł OLKOWSKI 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
Przewodniczący RG Ł. Grochala zarządził 5 minutową przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący RG Ł. Grochala wznowił obrady. 
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Lesznowola na lata 2024-2034. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPG RG  
o przedstawienie opinii KPG w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2024 
wraz z autopoprawkami. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2024 i zaproponował dyskusję nad 
przedmiotowym projektem uchwały. 
4/ Radny T. Filipowicz zwrócił się z prośbą o dodatkowe wyjaśnienia w sprawie: 
- zmniejszenia planu wydatków w dziale 600 – Transport i łączność – Dotacja celowa  
na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego  
na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych o kwotę 
500.000 zł zdejmuje się zadanie pn. „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 2836W  
w miejscowości Henryków-Urocze, gm. Piaseczno”; 
- Nowa Wola – Zakup nieruchomości oznaczonej nr 269/1, 270/1 na cele infrastruktury 
społecznej – 2  020 000,00 zł; 
- WPF – Stefanowo – Zakup nieruchomości oznaczonej nr 85/15 i 85/16 na cele 
infrastruktury społecznej – 7 714 383,00 zł. 
5/ Szczegółowych wyjaśnień na powyższe kwestie udzieliła Wójt M.N. Maciejak. 
6/ Głosami: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała autopoprawki do projektu uchwały RG w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2024. 



Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Tomasz 
FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, 
Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
7/ Głosami: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 104/VIII/2024 w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Lesznowola na rok 2024. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Tomasz 
FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, 
Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2024-2034. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPG RG  
o przedstawienie opinii KPG w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lesznowola na lata 2024-2034 wraz z 1 autopoprawką, natomiast 2 autopoprawka  
nie została rozstrzygnięta. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2024-2034 i zaproponował 
dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały. 
4/ W dyskusji wzięli udział Radni: Konrad TKACZYK, Marcin KANIA, Izabela IGNACAK, 
Dorota HYŻY, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Paweł OLKOWSKI, Łukasz 
GROCHALA, Grzegorz ADAMIAK oraz Wójt Marta Natalia Maciejak. 
5/ Wiceprzewodniczący RG K. Tkaczyk przedstawił stanowisko Klubu Inicjatywa Gmina 
Lesznowola dotyczące rezygnacji z lodowiska w roku bieżącym (autopoprawka nr 2).  
Klub Radnych IGL zaproponował, aby pieniądze, które mogłyby być przeznaczone  
na lodowisko, przeznaczyć na całoroczne dofinansowanie dla dzieci i młodzieży m.in.  
na: dopłaty do zajęć na okolicznych basenach, dopłaty do zajęć Uczniowskich Klubów 
Sportowych i innych stowarzyszeń sportowych, czy dopłaty do korzystania z lodowisk  
w gminach ościennych. 
6/ Radny M. Kania zauważył, iż lodowisko co roku cieszyło się dużym zainteresowaniem 
zarówno dzieci i młodzieży jak i dorosłych. Pan Radny apeluje, aby nie rezygnować  
z uruchomienia lodowiska w tym roku, szczególnie że jest to jedyna zimowa atrakcja  
w gminie Lesznowola. 



7/ Radna I. Ignacak zwróciła uwagę, iż lodowisko w proponowanej lokalizacji  
nie koniecznie jest atrakcyjną opcją np. dla dzieci z okręgu 3. W związku z tym Pani Radna 
uważa, iż lepszą alternatywą są dopłaty do zajęć, z których mogłyby skorzystać dzieci  
z całej gminy. 
8/ Radna M. Łapińska przedstawiła koszty związane z funkcjonowaniem lodowiska  
w ubiegłym sezonie, które wyniosły 478 361,00 zł (lodowisko funkcjonowało przez 7 
tygodni). 
9/ Głosami: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę Nr 1 do projektu uchwały  
RG w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata  
2024-2034. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Tomasz 
FILIPOWICZ, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, 
Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
10/ Głosami: ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJE SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy negatywnie zaopiniowała autopoprawkę Nr 2 do projektu uchwały  
RG w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata  
2024-2034. 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Konrad BOROWSKI, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł 
OLKOWSKI 
PRZECIW (12) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJE SIĘ (3) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Agnieszka MURANOWICZ 
BRAK GŁOSU (1) 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
11/ Głosami: ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 105/VIII/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Lesznowola na lata 2024-2034. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (4) 
Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ 



BRAK GŁOSU (1) 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od nieruchomości. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
4/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
jednocześnie KPG wniosła i przegłosowała pozytywnie dwie poprawki dotyczące 
podniesienia stawek od działalności gospodarczej o 10%. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie określenia 
stawek podatku od nieruchomości i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym 
projektem uchwały. 
6/ Wiceprzewodniczący RG K. Tkaczyk wnioskuje o podniesienie stawek podatku  
od nieruchomości (od gruntów) do celów prowadzenia działalności gospodarczej  
ze 1,28 zł do 1,36 zł za m2 powierzchni oraz o podniesienie stawek podatku  
od nieruchomości (od budynków lub ich części) do celów prowadzenia działalności 
gospodarczej z 29,40 zł do 31,50 zł za m2 powierzchni. 
7/ W dyskusji wzięli udział Radni: Tomasz FILIPOWICZ, Izabela IGNACAK, Wojciech 
ADYNOWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Konrad TKACZYK.  
8/ Głosami: ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie podniesienia stawek podatku od nieruchomości 
(od gruntów) do celów prowadzenia działalności gospodarczej z 1,28 zł do 1,36 zł  
za m2 powierzchni. 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Konrad 
TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Bartłomiej SOSZYŃSKI 
9/ Głosami: ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła wniosek w sprawie podniesienia stawek podatku od nieruchomości 
(od budynków lub ich części) do celów prowadzenia działalności gospodarczej z 29,40 zł 
do 31,50 zł za m2 powierzchni. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 



PRZECIW (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
10/ Głosami: ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 106/VIII/2024 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od nieruchomości. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transportowych. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 
4/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych i zaproponował dyskusję nad 
przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
6/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 107/VIII/2024 w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie obniżenia ceny skupu  
żyta przyjętej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 
w 2025 r. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 



2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę 
obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2025 r. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę 
obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2025 r. 
4/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę 
obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2025 r. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie obniżenia 
ceny skupu żyta przyjętej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy  
w 2025 r. i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden 
z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
6/ Głosami ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 108/VIII/2024 w sprawie obniżenia ceny skupu 
żyta przyjętej jako podstawę obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy  
w 2025 r. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, 
Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, 
Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz FILIPOWICZ 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których znajduje się domek 
letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 
4/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których znajduje się domek 
letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak 
żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 



6/ Głosami:  ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 109/VIII/2024 w sprawie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których znajduje się domek 
letniskowy lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Krzysztof KLIMASZEWSKI, 
Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, 
Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz FILIPOWICZ 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 
nieruchomości, ustalenia stawek tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego na 
nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, ustalenia stawek tej opłaty oraz 
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku 
letniskowego na nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, ustalenia stawek tej opłaty oraz 
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku 
letniskowego na nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe. 
4/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości, ustalenia stawek tej opłaty oraz 
ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku 
letniskowego na nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe. 
5/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 
nieruchomości, ustalenia stawek tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty  
za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego na nieruchomości 
albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa 
Radnych dyskusji nie podjął. 
6/ Głosami: ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 110/VIII/2024 w sprawie wyboru metody 



ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 
nieruchomości, ustalenia stawek tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego na 
nieruchomości albo innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Edyta 
BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, 
Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
PRZECIW (7) 
Konrad BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Marcin KANIA, 
Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK, Paweł OLKOWSKI 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie uchwalenia zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu KPGO 
Mysiadło zatwierdzonego uchwałą Nr 638/XLVII/2014 Rady Gminy Lesznowola 
z dnia 12 listopada 2014 r. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU RG  
o przedstawienie opinii KPPRiU w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu KPGO Mysiadło zatwierdzonego 
uchwałą Nr 638/XLVII/2014 Rady Gminy Lesznowola z dnia 12 listopada 2014 r. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia 
zmiany planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębu 
KPGO Mysiadło zatwierdzonego uchwałą Nr 638/XLVII/2024 Rady Gminy Lesznowola  
z dnia 12 listopada 2014 r. i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem 
uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała zgodność projektu planu ze Studium Uwarunkowań 
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Lesznowola. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł 
OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, 
Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna 
KORLAK 
5/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 111/VIII/2024 w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola  
dla części obrębu KPGO Mysiadło zatwierdzonego uchwałą Nr 638/ XLVII/2014 
Rady Gminy Lesznowola z dnia 12 listopada 2014 r. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 



Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł 
OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, 
Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna 
KORLAK 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części 
obrębów: Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska. 
1/ / Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPPRiU RG  
o przedstawienie opinii KPPRiU w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Lesznowola dla części obrębów: Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola 
Mrokowska. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola dla części 
obrębów: Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska i zaproponował dyskusję nad 
przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Przystąpiono do procedury rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag 
nieuwzględnionych wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lesznowola dla części 
obrębów: Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska. 
5/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy nie uwzględniła uwagi Nr 1. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł 
OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, 
Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (4) 
Małgorzata BRZEZIŃSKA, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna 
KORLAK 
6/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy nie uwzględniła uwagi Nr 2. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 



7/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy nie uwzględniła uwagi Nr 3. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 
8/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy nie uwzględniła uwagi Nr 4. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 
9/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała rozstrzygnięcie o sposobie realizacji zapisanych w 
planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych 
gminy oraz zasadach ich finansowania. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 
10/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy pozytywnie zaopiniowała zgodność projektu planu ze Studium Uwarunkowań 
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Lesznowola. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 
11/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 112/VIII/2024 w sprawie uchwalenia 



miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Lesznowola  
dla części obrębów: Mroków, Kolonia Mrokowska, Wola Mrokowska. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad 
BOROWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz 
GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Magdalena ŁAPIŃSKA, 
Agnieszka MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI, Bożenna KORLAK 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
współdziałania z Samorządem Województwa Mazowieckiego. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego KPG RG  
o przedstawienie opinii KPG w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie zmiany uchwały  w sprawie współdziałania z Samorządem 
Województwa Mazowieckiego. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie współdziałania z Samorządem Województwa Mazowieckiego  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały. 
4/ W dyskusji wzięli udział Radni: Magdalena ŁAPIŃSKA, Grzegorz ADAMIAK, Bartłomiej 
SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Agnieszka SOLA-MANOWSKA oraz Z-ca Wójta Marcin Szost 
i Kierownik Referatu Dróg i Mostów Karolina Pichnej.  
5/ Głosami: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 113/VIII/2024 w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie współdziałania z Samorządem Województwa Mazowieckiego. 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Konrad BOROWSKI, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Agnieszka MURANOWICZ, Paweł 
OLKOWSKI, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grzegorz ADAMIAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka SOLA-MANOWSKA 
BRAK GŁOSU (2) 
Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
Przewodniczący RG Ł. Grochala zarządził 5 minutową przerwę w obradach. 
Po przerwie Przewodniczący RG Ł. Grochala wznowił obrady. 
 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
w trybie bezprzetargowym zabudowanej nieruchomości oznaczonej  
w ewidencji gruntów i budynków numerem 1/248, położonej w obrębie KPGO 
Mysiadło. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 



zabudowanej nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków numerem 1/248, 
położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
3/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 
zabudowanej nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków numerem 1/248, 
położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym zabudowanej nieruchomości oznaczonej  
w ewidencji gruntów i budynków numerem 1/248, położonej w obrębie KPGO Mysiadło  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały. 
5/ W dyskusji wzięła udział Radna Magdalena ŁAPIŃSKA. 
6/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 114/VIII/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż w trybie bezprzetargowym zabudowanej nieruchomości oznaczonej 
w ewidencji gruntów i budynków numerem 1/248, położonej w obrębie KPGO 
Mysiadło. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody  
na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288,  
o powierzchni 2 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 
nr 1/288, o powierzchni 2 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
3/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 
nr 1/288, o powierzchni 2 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288, o powierzchni 2 m2, 
położonej w obrębie KPGO Mysiadło i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym 
projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
5/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 115/VIII/2024 w sprawie wyrażenia zgody  
na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288,  
o powierzchni 2 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 



Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody  
na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288,  
o powierzchni 8 m2, położonej w obrębie  KPGO Mysiadło. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 
nr 1/288, o powierzchni 8 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
3/ Przewodniczący KPG RG K. Tkaczyk poinformował, iż KPG pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu 
zawarcia umowy najmu części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 
nr 1/288, o powierzchni 8 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie wyrażenia 
zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288, o powierzchni 8 m2, 
położonej w obrębie KPGO Mysiadło i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym 
projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
5/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 116/VIII/2024 w sprawie wyrażenia zgody  
na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 1/288,  
o powierzchni 8 m2, położonej w obrębie KPGO Mysiadło. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Gminy Lesznowola z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej KPS RG  
o przedstawienie opinii KPS w sprawie ww. projektu uchwały RG. 



2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Lesznowola z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia 
rocznego programu współpracy Gminy Lesznowola z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały.  
4/ Radna A. Sola-Manowska zwróciła się z prośbą o opinię prawną, czy w związku  
z brakiem opinii Rady Działalności Pożytku Publicznego w Lesznowoli, Rada Gminy obecnie 
zgodnie z prawem proceduje Uchwałę w sprawie rocznego programu współpracy Gminy 
Lesznowola z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na rok 2025. 
5/ Odpowiedzi na powyższe pytanie udzieliła adwokat M. Pisanko. 
6/ Głosami: ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 117/VIII/2024 w sprawie uchwalenia rocznego 
programu współpracy Gminy Lesznowola z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025. 

Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lesznowoli. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej KPS RG  
o przedstawienie opinii KPS w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Lesznowoli. 
3/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie uchwalenia 
Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lesznowoli i zaproponował dyskusję nad 
przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych dyskusji nie podjął. 
4/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 118/VIII/2024 w sprawie uchwalenia Statutu 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lesznowoli. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 



BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
22. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Bazyliowa 
– drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Podolszyn. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Bazyliowa – drodze wewnętrznej, 
położonej w obrębie Podolszyn. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Bazyliowa – drodze wewnętrznej, 
położonej w obrębie Podolszyn. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie nadania 
nazwy ul. Bazyliowa – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Podolszyn i zaproponował 
dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych 
dyskusji nie podjął. 
5/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 119/VIII/2024 w sprawie nadania nazwy  
ul. Bazyliowa – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Podolszyn. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 
BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Leniwca – 
drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Lesznowola. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z prośbą do Przewodniczących komisji 
merytorycznych RG o przedstawienie opinii w sprawie ww. projektu uchwały RG. 
2/ Przewodnicząca KPS RG D. Hyży poinformowała, iż KPS pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Leniwca – drodze wewnętrznej, 
położonej w obrębie Lesznowola. 
3/ Przewodniczący KPPRiU RG R. Tyszek poinformował, iż KPPRiU pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały RG w sprawie nadania nazwy ul. Leniwca – drodze wewnętrznej, 
położonej w obrębie Lesznowola. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie nadania 
nazwy ul. Leniwca – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Lesznowola i zaproponował 
dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa Radnych 
dyskusji nie podjął. 
5/ Głosami: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr 120/VIII/2024 w sprawie nadania nazwy  
ul. Leniwca – drodze wewnętrznej, położonej w obrębie Lesznowola. 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata 



BRZEZIŃSKA, Edyta BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, 
Izabela IGNACAK, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka 
MURANOWICZ, Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, 
Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały RG w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Lesznowola. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż po zakończeniu VII Sesji Rady Gminy 
Lesznowola, która odbyła się w październiku, wpłynął wniosek Klubu Radnych Koalicji 
Obywatelskiej w gminie Lesznowola w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji o Radnego Marcina Kanię. 
2/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zwrócił się z pytaniem do Radnego M. Kani, czy wyraża 
zgodę na kandydowanie. 
3/ Radny M. Kania wyraził zgodę. 
4/ Przewodniczący RG Ł. Grochala przedstawił projekt uchwały RG w sprawie uzupełnienia 
składu osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Lesznowola  
i zaproponował dyskusję nad przedmiotowym projektem uchwały, jednak żaden z Państwa 
Radnych dyskusji nie podjął. 
5/ Głosami: ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy negatywnie rozpatrzyła projekt uchwały RG w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Lesznowola. 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Sylwester AUGUSTYNIAK, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, 
Paweł OLKOWSKI 
PRZECIW (10) 
Grzegorz ADAMIAK, Edyta BRZOSTOWSKA, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela 
IGNACAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, Agnieszka SOLA-
MANOWSKA, Konrad TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Wojciech ADYNOWSKI, Jacek DZIEDZIC, Bartłomiej SOSZYŃSKI 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
25. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lesznowola  
za rok szkolny 2023/2024. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż wszyscy Państwo Radni dostali 
„Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Lesznowola za rok szkolny 
2023/2024” drogą elektroniczną do zapoznania się.  
2/ Dyskusja: brak. 
 
26. Przyjęcie protokołu Nr VII/R/2024 z dnia 24 października 2024 roku. 
1/ Sprawę przedstawił Przewodniczący RG Ł. Grochala. 
2/ Głosami: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0, 
Rada Gminy przyjęła protokół Nr VII/R/2024 z dnia 24 października 2024 roku. 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Grzegorz ADAMIAK, Wojciech ADYNOWSKI, Małgorzata BRZEZIŃSKA, Edyta 



BRZOSTOWSKA, Jacek DZIEDZIC, Łukasz GROCHALA, Dorota HYŻY, Izabela IGNACAK, 
Marcin KANIA, Bożenna KORLAK, Magdalena ŁAPIŃSKA, Agnieszka MURANOWICZ, 
Paweł OLKOWSKI, Agnieszka SOLA-MANOWSKA, Bartłomiej SOSZYŃSKI, Konrad 
TKACZYK, Robert TYSZEK 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Sylwester AUGUSTYNIAK 
BRAK GŁOSU (3) 
Konrad BOROWSKI, Tomasz FILIPOWICZ, Krzysztof KLIMASZEWSKI 
 
27. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy Lesznowola o działaniach 
podejmowanych w okresie między sesjami. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala poinformował, iż w okresie między sesjami uczestniczył 
w obchodach Święta Niepodległości, w konferencji o dronach, brał udział w II Forum 
Przewodniczących Rad Gmin i Powiatów, oraz w porozumieniu z Przewodniczącymi komisji 
merytorycznych RG podejmował działania związane z pracą Rady Gminy. 
 
28. Sprawy różne. 
1/ Radny M. Kania zwrócił się z pytaniem dlaczego w projekcie budżetu gminy na rok 2025 
nie ma ujętych dopłat do wody i ścieków. 
2/ Radny M. Kania po raz kolejny zwrócił się do Pani Wójt M.N. Maciejak z prośbą  
o podpisanie umowy dotyczącej wykonania odwiertu geotermalnego. 
3/ Radny P. Olkowski poinformował, iż porównał plany budżetowe gminy na rok 2024  
i 2025 dotyczące oświaty i zauważył znaczne różnice w niektórych pozycjach m.in. 
wynagrodzenia nauczycieli, dotacje, dowozy dzieci do szkół czy zakup energii. Pan Radny 
uważa, iż budżet jest niedoszacowany. 
4/ Szczegółowych wyjaśnień na kwestie poruszone w ppkt. 1 i 3 udzieliła Skarbnik Gminy 
D. Czajkowska.  
5/ Radna B. Korlak zwróciła się z pytaniem jakie odsetki od lokat bankowych pozyskała 
gmina. 
6/ Mieszkaniec Mysiadła zwrócił się do Państwa Radnych z prośbą o ponowne rozważenie 
skorzystania z dotacji do wykonania odwiertu geotermalnego. Uważa, iż taka inwestycja 
jest ogromną szansą dla całej gminy. 
7/ Mieszkanka Łozisk, w imieniu swoim oraz mieszkańców z ulic Złotych Łanów i Kwitnącej 
Wiśni, wnioskuje o zorganizowanie spotkania z Panią Wójt i przedstawicielami Referatu 
Dróg i Mostów, w sprawie ustalenia kiedy powstanie nakładka asfaltowa na ww. ulicach. 
Mieszkanka po raz kolejny zwraca uwagę, iż zły stan nawierzchni tych dróg powoduje 
niszczenie mienia, a także bardzo źle wpływa na bezpieczeństwo i zdrowie mieszkańców.  
8/ Radna M. Łapińska w odpowiedzi na powyższe zwróciła uwagę, iż Radni wsłuchują  
się w głos mieszkańców, czego najlepszym dowodem jest zgłoszony i pozytywnie 
przegłosowany podczas ostatniego posiedzenia KPPRiU wniosek o przeznaczenie środków 
w budżecie gminy na 2025 rok na projekt budowy ul. Złotych Łanów w Łoziskach.  
9/ Mieszkaniec Magdalenki po raz kolejny poruszył temat geotermii. Według Mieszkańca  
na posiedzeniach komisji RG, podczas których podjęta została negatywna opinia w sprawie 
wykonania otworu geotermalnego, Radni głosowali nie mając pełnej wiedzy w tym 
temacie, gdyż nie zapoznali się z treścią umowy. Ponadto Mieszkaniec zwraca  
się z pytaniem, kiedy uzyska dokumentację dotyczącą rekomendacji inspektora ochrony 
danych osobowych w sprawie anonimizowania wizerunku mieszkańców podczas sesji RG. 
10/ Skarbnik D. Czajkowska w odpowiedzi na pytanie zawarte w ppkt. 5 poinformowała, 
iż kwota odsetek od lokat bankowych wynosi około 1 200 000,- zł za rok bieżący. 



11/ Radny M. Kania zwrócił się z pytaniem jakie działania zostały podjęte przez Urząd 
Gminy Lesznowola w sprawie:  
- budowy skrzyżowania bezkolizyjnego na przejeździe w Nowej Iwicznej, 
- zdobycia nowych dochodów od maja bieżącego roku, czyli od początku obecnej kadencji. 
 
29. Zamknięcie VIII Sesji Rady Gminy Lesznowola. 
1/ Przewodniczący RG Ł. Grochala zamknął VIII Sesję Rady Gminy Lesznowola. 
 

  Protokołowała: 
  Magdalena Dragan 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


